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Aldis – Man interesētu ,vai ir plānots

Man interesētu ,vai ir plānots ceļu grēderēšanas darbi pa platkāju ielu caur ziemeļblāzmas
ielu.Grēderis nav manīts uz platkajas ielas aptuveni 1.5gadu.


